

Smpl Fund I Invests \$250,000 in Qora71, Supporting AI and Tech Entrepreneurs in MENA

Abu Dhabi, February 4, 2025 – Smpl Fund I, a \$10 million venture capital fund launched by Smpl Holdings, has announced a strategic investment of \$250,000 in multiple AI and technology companies within the Qora71 portfolio.

Smpl Fund I, which focuses on supporting AI and tech startups across the MENA region and beyond, provides seed capital alongside hands-on strategic support to accelerate the growth of innovative companies.

Qora71, a venture investor syndicate and a member of the Hub71 Angel Program, offers accredited investors the opportunity to invest on a deal-by-deal basis, without minimum commitments or fees. The syndicate's portfolio includes over 50 technology companies, with a strong focus on AI and emerging technologies.

Recent investments by Qora71 include cutting-edge AI companies such as Basetwo AI, zypl.ai, Abwab.ai, autone, Biosapien, and Algooru, demonstrating the region's growing prominence in the AI space.

Mohammad Abu Sheikh, founding partner of Smpl Holdings, shared his enthusiasm: "As second-generation serial entrepreneurs, we understand the unique challenges startups face. Smpl Fund I is not just about providing financial capital – we're committed to delivering strategic value and accelerating the success of AI companies in the MENA region."

He added, "We see Qora71 as the ideal partner to channel both our funding and our strategic expertise, particularly in the AI sector where our team has deep experience building and scaling platforms."

Smpl Holdings is a leading investor and operator in the artificial intelligence (AI) and technology space, committed to shaping the future of the industry. Through Smpl Fund I, the company focuses on driving the growth of AI and tech startups in the MENA region and beyond, offering not just funding but invaluable strategic expertise.

Mohammad Abu Sheikh, the founding partner of Smpl Holdings, is a serial entrepreneur with extensive experience in building and scaling AI-driven businesses. With a deep understanding of the challenges startups face, Mohammad has been instrumental in creating an environment where AI innovation thrives, leveraging his expertise to empower companies to succeed in a competitive landscape.

Qora71 expressed its excitement about the partnership, saying, "We're thrilled to welcome Smpl to our syndicate of strategic investors. Their extensive experience in the AI space will add tremendous value to our portfolio, offering our startups access to a powerful network of clients, partners, and investors."

With this investment, Smpl Fund I continues its mission to drive AI innovation in the region and contribute to the growth of the tech ecosystem in MENA and beyond.

صندوق Smpl Fund I يستثمر 250,000 دولار في Qora71 لدعم رواد الأعمال في مجال الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا

أبوظبي، 4 فبراير 2025 – أعلن صندوق Smpl Fund I، وهو صندوق رأس مال استثماري بقيمة 10 ملايين دولار أطلقته Smpl Holdings، عن استثمار استراتيجي بقيمة 250,000 دولار في عدة شركات تعمل في مجال الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا ضمن محفظة Qora71.

يركز صندوق Smpl Fund I على دعم شركات الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا الناشئة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وخارجها، حيث يوفر رأس المال الأولي بالإضافة إلى الدعم الاستراتيجي لتسريع نمو الشركات الناشئة.

Qora71، وهو تجمع استثماري ومشارك في برنامج Hub71 لدعم الشركات التكنولوجية، يتيح للمستثمرين المعتمدين الفرصة للاستثمار على أساس كل صفقات أحادية على حدة، دون التزامات أو رسوم دنيا. وتشمل محفظة الإستثمار أكثر من 50 شركة تكنولوجية، مع تركيز قوي على الذكاء الاصطناعي والتقنيات الناشئة.

ومن بين الاستثمارات الأخيرة لـ Qora71 شركات رائدة في مجال الذكاء الاصطناعي مثل Basetwo AI و zypl.ai و Abwab.ai و autone و Biosapien و Algooru، مما يعكس تزايد أهمية المنطقة في مجال الذكاء الاصطناعي.

وأعرب محمد أبو الشيخ، الشريك المؤسس لـ Smpl Holdings، عن حماسه قائلاً: "كرواد أعمال متسلسلين من الجيل الثاني، نحن نتفهم التحديات الفريدة التي تواجهها الشركات الناشئة. صندوق Smpl Fund I لا يقتصر على توفير رأس المال فحسب – بل نحن ملتزمون بتقديم قيمة استراتيجية وتسريع نجاح شركات الذكاء الاصطناعي في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا."

وأضاف: "نرى في Qora71 الشريك المثالي لتوجيه تمويلنا وخبراتنا الاستراتيجية، خاصة في قطاع الذكاء الاصطناعي حيث يتمتع فريقنا بخبرة عميقة في بناء وتوسيع منصات مختلفة في هذا المجال."

تعد Smpl Holdings مستثمرًا ومشغلًا رائدًا في مجال الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا، وهي ملتزمة بتشكيل مستقبل هذا القطاع. ومن خلال صندوق Smpl Fund I، تركز الشركة على دعم شركات الذكاء الاصطناعي والتكنولوجيا الناشئة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وخارجها، حيث لا تقدم التمويل فحسب، بل أيضًا الخبرة الاستراتيجية القيمة.

ويعد محمد أبو الشيخ، الشريك المؤسس لـ Smpl Holdings، رائد أعمال متسلسل يتمتع بخبرة واسعة في بناء وتوسيع الشركات القائمة على الذكاء الاصطناعي. وبفضل خبرته في مجال الشركات الناشئة والتحديات التي تواجهها، كان لمحمد تأثير كبير في خلق بيئة تزدهر فيها الابتكارات في مجال الذكاء الاصطناعي، مستفيدًا من خبرته إدارة الشركات وتمكينها من النجاح في سوق تنافسي.

وأعرب المتحدث بإسم شركة Qora71 عن سعادته بهذه الشراكة، قائلاً: "نحن سعداء بإنضمام Smpl Fund إلى قائمة مستثمرينا الاستراتيجيين، حيث ستضيف خبرتهم الواسعة في مجال الذكاء الاصطناعي قيمة هائلة إلى محفظتنا، مما يتيح لشركتنا الناشئة الوصول إلى شبكة واسعة من العملاء والشركاء والمستثمرين."

مع هذا الاستثمار، يواصل صندوق Smpl Fund I مهمته في دفع عجلة الابتكار في مجال الذكاء الاصطناعي في المنطقة والمساهمة في نمو القطاع التكنولوجي في الشرق الأوسط وشمال أفريقيا وخارجها.

